



## GAR EXECUTIVE DIAMOND IGNATIUS & JACQUELINE AUGUSTINE

Dr Ignatius and Jacqueline are ordinary people from a typical middle-class family. Dr Ignatius was working as a medical doctor and Jacqueline was an executive at a multinational corporation when they were introduced to Amway. Exactly 24 months after starting their business, they retired from their jobs. Dr Ignatius was 31 and Jacqueline was 27 when they became financially free. This uncommon freedom enabled them to be full-time parents to their growing boys and able to enjoy their time together as a family. Dr Ignatius and Jacqueline have seen many people's lives change for the better and helped many others with health issues. Seeing their health improve helps boost their confidence in Amway and its products. They have travelled to so many cities and countries, which Dr Ignatius would not have the chance to visit as a busy medical doctor. In 2015, they qualified as Diamond. They continue to grow their Amway business qualified for Diamond the following year and achieved another breakthrough in 2019 by qualifying for GAR Executive Diamond. Through Amway, they have gained financial independence and freedom of time.

## IGNATIUS & JACQUELINE AUGUSTINE

GAR 执行钻石





## GAR 执行钻石 IGNATIUS & JACQUELINE AUGUSTINE

Dr Ignatius 以及 Jacqueline 是来自典型中产阶级家庭的普通人。当时他们被介绍给安利,Dr Ignatius 是一名医生,而 Jacqueline 是一家国际公司的高管。创业仅仅24个月后,他们就退休了,实现了财务自由。这时,Dr Ignatius 才 31岁而 Jacqueline 也才 27岁。

这种不常有的自由让他们能充当全职父母,照顾他们的儿子们,并一同享受家庭时光。Dr Ignatius 以及 Jacqueline 见证了许多人变好的生活,也帮助了许多人解决健康问题。能亲眼看到大家的健康状况有所改善,增强了他们对安利及其产品的信心。他们也畅游了许多城市与国家,而这是 Dr Ignatius 作为一名忙碌的医生时,没机会去的。

在 2015年, 他们合格钻石。他们继续发展他们的安利事业, 并在来年合格创办人钻石。在 2019年, 他们另有突破, 合格了 GAR 创办人执行钻石。

通过安利, 他们获得了财务自由以及时间自由。